
Jyderup Lokalforum 

Generalforsamling 

18. februar 2025 kl. 19 | Referent: Marthine Dahl 

 

Valg af dirigent 

Svend Aage Larsen er valgt som dirigent 

Generalforsamlingen er indkaldt rettidigt.  

Formandens beretning 

Rikke Klindt fremlægger formandens beretning. Denne vedlægges som bilag.  

Søren Bøtker spørger ind til samarbejde med de andre store foreninger og Outdoor.  

Rikke fortæller omkring lokalforums rolle i outdoor. Vi har stillet os til rådighed for outdoor. Anja og Rikke 

tog kontakt til Erik Kjærsgaard og Brian Ahlquist for at beholde tilskuddet. Det har Brian og Erik garanteret 

os. Pengene er sat til festival i Jyderup. Holbæk kommunen har kontrakten med outdoor – den del er 

outdoor ikke en del af.  

Jyderup Lokalforum har taget teten på samarbejdet med foreningerne via fællesmøderne.  

Søren spørger indtil TAMU og outdoor-projekterne. Hvad sker der/hvad er der sket?  

Christina Fællesskaber oplyser, at det er frivillige og det er Holbæk kommune, der har opfundet 

Lokalforum. Lokalforum er bindeleddet, men tager ikke ansvaret for tingene og projektlederrollen.  

Svend Aage gennemgår bymidte-projektet.  

Formandens beretning er godkendt.  

Fremlægning og godkendelse af regnskab 

Henrik Rahbek fremlægger regnskab. 

Regnskabet skal ligge på hjemmesiden.  

Hvad skal der ske med anlægsmidlerne fra kommunen? De skal først være brugt ultimo 2026.  

Regnskabet er ikke godkendt, da det er stillet forkert op. Der skal indkaldes til ny ekstraordinær 

generalforsamling. 

På denne skal der også foreslås en vedtægtsændring, så vi ikke skal indkalde den i lokalavisen, men kan 

nøjes med digitale medier.  

 

 

 

 

 



Side 2 

Valg 

Bestyrelsen:  

1. Marthine Dahl 

2. Simone Lyngberg 

3. Brian Julius Jørgensen 

4. Kasper Oversø Christiansen 

5. Bjørn Olsen 

 

Suppleant:  

1. Preben Gajhede 

 

Revisorer: 

1. Mogens Justesen 

2. Steen Klink 

 

Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag  

Orientering om ekstraordinært tildelte midler 

Kommunalbestyrelsen har i budgetaftalen 2023 valgt at afsætte 1 mio. kr i anlægsmidler til fordeling i 

lokalområderne.  

Jyderup modtager: 112.000 kr.  

Jyderup Lokalforum foreslår at beløbet indgår i bymidte-planen.  

Eller om Jyderup Fremtid vil varetage uddelingen.  

Gert: Anlægget i Skarridsøsalen er i stykker og der er en selvrisiko på 8000 kr og en portal ved indgangen til 

Skarridsøsalen. Kunne det være en mulighed? Søren kommenterer på selvrisiko og det bør være 

kommunen, der skal betale og hvis der skal søges, så søg Jyderup Fremtid.  

Claus: Kan de overføres til Jyderup Fremtid? Christina undersøger, men som udgangspunkt ja.  

Christina undersøger og derefter bliver pengene overført til Jyderups Fremtid og Bymidten bliver 

opprioriteret, hvis de søger 

Eventuelt  

Ingen punkter 

 

 

 

 

 

 

 

 



Side 3 

Jyderup Lokalforum 

Bestyrelsesmøde 

18. februar 2025 kl. 21| Referent: Marthine Dahl 

 

Bestyrelsen konstituerer sig 

Efter generalforsamlingen konstituerer bestyrelsen sig.  

Følgende er besluttet:  

 

Formand: Marthine Dahl 

Kasserer: Kasper Oversø Christiansen 

Bestyrelsesmedlem: Bjørn Olsen 

Bestyrelsesmedlem: Simone Lyngberg 

Bestyrelsesmedlem: Brian Julius Jørgensen 

 

Suppleant: Preben Gajhede 

 


